
   

Vragen Commissie Ruimte 30 juni 2023  
 

Aanvullende vragen Huib Ghijsen (SP), over Brief GS van 13 april over adviezen EA inzake de natuurdoelanalyses 
Vogelkreek, Canisvliet en Groote Gat - 314731, agendapunt 8 

 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  
m.b.t. Vogelkreek 
1. In het advies geeft de EA nog een groot aantal noodzakelijke maatregelen en 
aanvullend onderzoek aan die nog in de NDA opgenomen moeten worden om tot 
een juiste analyse te kunnen komen.  
 
Op pagina 9 concludeert de EA: 
In de NDA moeten de eindconclusies worden beschreven en onderbouwd aan de 
hand van het TEO-advies. De 
NDA moet de eindconclusies herzien en beter onderbouwen. Als verslechtering 
niet uit te sluiten is, kan geen 
sprake zijn van de eindconclusie ‘Ja, mits 
 
In het antwoord op de eerdere vraag wordt aangegeven dat de adviezen in het 
programma natuur zijn opgenomen. Echter lijken de adviezen bedoeld om de NDA 
aan te vullen en te completeren. Er wordt ook nog nader onderzoek op enkele 
punten aanbevolen.  
 
Vraag: is de NDA Vogelkreek naar aanleiding van het EA advies bijgesteld en zijn 
de aanvullende onderzoeken gestart en kan de herziene NDA aan de commissie 
ter beschikking worden gesteld? 

De NDA’s zijn niet bijgesteld, maar de aanvullende voorgestelde 
onderzoeken zijn wel als maatregel opgenomen in Programma natuur en 
zullen de komende tijd worden opgestart. Ook zijn de adviezen 
meegenomen bij het opstellen van het gebiedsprogramma.  

2. Een van de prioriteiten was dat in de Kruispolder alle kreken zouden worden 
hersteld,  die op de Vogelkreek uitkomen. Ongeveer een maand geleden, tijdens 
een Informatieavond Versterk de Scheldekust, werd ineens de mededelingen 
gedaan dat men gestopt was met het herstellen van de kreken.  
 
Vraag: klopt het dat deze hersteloperatie is gestaakt en zo ja waarom is dat 
gebeurd en waarom zijn de staten daar niet direct over geïnformeerd? 

Door het waterschap is in 2021 het projectplan “herinrichting Kruispolder 
en uitbreiding gemaal Paal” vastgesteld. Het waterschap heeft 
geconcludeerd dat dit plan niet uitvoerbaar is vanwege het opbarstrisico 
waardoor de kleilaag onder de dijksloot instabiel kan worden. Het 
waterschap verwacht in de algemene vergadering van 6 juli 2023 een 
nieuw plan voor de herinrichting van de Kruispolder vast te stellen en 
gelijktijdig het eerdere plan in te trekken. De staten zijn niet geïnformeerd 
omdat dit een plan van het waterschap betreft.  

 




